

BERITA HARIAN : 21 OGOS 2019 (RABU)



LEMBAGA DIUS API JABATAN LAUT MALAYSIA

KENYATAAN TENDER

Tawaran adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor Bumiputera yang berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM) dan mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dalam gred, kategori dan pengkhususan yang ditetapkan untuk memasuki tender bagi projek di bawah.

TAJUK & NO. TENDER	HARGA DOKUMEN/TARIKH & TEMPAT TUTUP TENDER	TARIKH/MASA/TEMPAT DOKUMEN DIJUAL	KELAYAKAN	TARIKH/MASA/TEMPAT TAKLIMAT/LAWATAN TAPAK
MEREKA DAN MEMBINA LAPAN (8) BUAH TANDARAH SUAR UNTUK LEMBAGA DIUS API, JABATAN LAUT MALAYSIA NO. TENDER IPL 7/2019	HARGA DOKUMEN RM50.00 (Tidak akan dikembalikan) Bayaran hendaklah dibuat atas nama AKAUNTAN NEGARA MALAYSIA - MOT - T dalam bentuk: i. Bank Draf daripada bank yang berlesen dan beroperasi di Malaysia; atau ii. Kiriman Wang; atau iii. Wang Pos. TARIKH TUTUP 14 Oktober 2019 (Isnin @ 12.00 tengah hari) LOKASI PENGHANTARAN DOKUMEN TENDER Peti Tender, Aras Bawah, Blok A, Ibu Pejabat, Jabatan Laut Malaysia, Peti Surat 12, Jalan Limbungan, 42007 Pelabuhan Klang, SELANGOR DARUL EHSAN.	TARIKH JUAL DOKUMEN 29 Ogos 2019 (Khamis) hingga 20 September 2019 (Jumaat) (WAKTU PEJABAT) jam 8.00 pagi - 5.00 petang TEMPAT JUAL DOKUMEN Unit Hasil, Aras Bawah, Blok C, Ibu Pejabat, Jabatan Laut Malaysia, Peti Surat 12, Jalan Limbungan, 42007 Pelabuhan Klang, SELANGOR DARUL EHSAN.	CIDB Gred G5 Pengkhususan CE03 (Struktur Marin) dan CE10 (Kerja Cerucuk)	TARIKH TAKLIMAT 26 OGOS 2019 (Isnin) jam 3.00 petang TEMPAT TAKLIMAT Dewan Utama, Pejabat Pengarah, Jabatan Laut Wilayah Timur, Jalan Hiliran, 20300 Kuala Terengganu, Terengganu LAWATAN TAPAK (Pulau Batu Barat) 27 OGOS 2019 (Selasa) jam 8.00 pagi TEMPAT BERKUMPUL Jeti Kargo, Jabatan Laut Wilayah Timur, Jalan Hiliran, 20300 Kuala Terengganu, Terengganu

NOTA:

- i) **TENDER INI MENSYARATKAN BAHAWA TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK PERLU DIHADIRI OLEH PEMILIK SYARIKAT (NAMA SEPERTI TERCATAT DALAM SIJIL PEROLEHAN KERJA KERAJAAN (SPKK) DAN WAJIB MEMBAWA SIJIL ASAL PADA HARI TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK. DOKUMEN TENDER AKAN DIJUAL KEPADA SYARIKAT YANG MENGHADIRI TAKLIMAT TENDER DAN LAWATAN TAPAK SAHAJA.**
- ii) Dokumen Tender hanya akan dijual kepada syarikat/wakil syarikat yang mengemukakan *letter of authorization to purchase* Dokumen Tender dengan menunjukkan sijil ASAL berserta salinan sijil-sijil tersebut (Sijil pendaftaran dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (LPIPM), Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Taraf Bumiputera) yang masih sah tempoh lakunya.
- iii) Tawaran yang lewat tidak akan diterima.
- iv) Lembaga Dius Api, Jabatan Laut Malaysia tidak terikat untuk menerima tawaran terendah ataupun sebarang tawaran.